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Concept verslag van de vergadering van de Commissie Bestuur en Middelen van 

donderdag 18 januari 2018 

 

Commissieleden: de heren Van Tol (D66), Heukels (LB), Boeijink (VVD), Koster (PvdA), 

Schnackers (CDA), mevrouw Koningsveld (GrL), mevrouw Roos (HvB). 

Afwezig; mevrouw Van Stralen, de heer Wehrmeijer 

College: burgemeester Roest, wethouder Heijink, wethouder Kruijswijk. 

Ambtelijke ondersteuning: de heer Van der Hoek, Mevrouw Atsma 

Genodigden: de heer J. van Lieshout (Veiligheidsregio Zuid Kennemerland) 

 

1. Opening en bericht van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur en heet de aanwezige welkom in het 

bijzonder de heer J. van Lieshout (brandweercommandant Veiligheidsregio 

Kennemerland). De heer Wehrmeijer is verhinderd en zal vervangen worden door de 

heer Heukels. Mevrouw Van Stralen heeft een bericht van verhindering gestuurd. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

Wethouder Heijink stelt de commissie voor agendapunt 8 Voorgenomen verkoop kavel 

gemeentegrond nabij Joost Banckertlaan 5 te Bennebroek van de agenda te halen, 

aangezien het College het stuk nog niet rijp voor bespreking acht in de commissie is. Er 

is nog geen overeenstemming over de prijs en de verkoop. 

 

3. Mededelingen voorzitter of leden van de commissie 

De heer Heukels doet een mededeling over de aanbesteding pannendak Burger 

Servicepunt Bennebroek. Wethouder Heijink reageert op deze mededeling. 

 

4. Vaststellen van de besluitenlijst van 7 en 14 december 2018 

Er zijn geen verzoeken voor wijzigingen ingediend. De besluitenlijsten worden 

ongewijzigd vastgesteld. 

 

5. Lijst van toezeggingen College 

In het verslag van 14 december is er een toezegging niet opgenomen. De heer Boeijink 

mist de toezegging over overlast door de hoge grondwaterstand in Overveen. Wethouder 

Heijink zegt toe inzake de grondwater problematiek in Overveen schriftelijk aan de raad 

een update van het 3 jaar geleden uitgevoerde regionale onderzoek toe te zenden. 

           TCM140 

De fracties LB en HvB stellen vragen over TCM117 ( de bezorg dekking is voor het 

Bloemendaals weekblad). Wethouder Heijink zegt toe na 29 januari schriftelijk een 

update te sturen over de bezorgdekking voor het Bloemendaals Weekblad. 

TCM93 Wethouder Heijink voegt aan deze toezegging de afdracht van 

vennootschapsbelasting toe. Wethouder Heijink zegt toe dat TCM119 bij de commissie 

van februari afgedaan zal worden met een schrijven. 

 

Cursief wijzigingen nav deze commissie 

Nummer Datum Toezegging Status 
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TCM80 13-10-

2016 

De voorzitter brengt de toezegging van de 

griffier in om te komen met een actielijst (nav 

RKC-rapport Evaluatie stelsel integriteitszorg 

2016). 

Aangehouden 

TCM93 10-11-

2016 

Wethouder Heijink zegt toe zo snel mogelijk een 

schriftelijke reactie te geven over wat te doen 

met recente uitspraak van de fiscale rechter dat 

bij parkeren op straat BTW moet worden 

geheven. 

15 december 2016: wethouder Heijink wacht de 

uitkomst van het hoger beroep af. 

12 januari 2017: er is nog geen uitkomst van het 

hoger beroep. 

Binnenkort zal een brief aan de raad toegezonden 

worden naar aanleiding van het positief advies 

van de advocaat generaal. Naar het uit zal gaan 

zien zal er in de toekomst BTW geheven gaan 

worden op parkeergelden. 

Januari 2018: De wethouder stuurt een brief aan 

de raad wanneer de uitspraak van de Hoge Raad 

bekend is. 

In gewijzigde 

vorm 

aangehouden 

TCM112 11-5-

2017 

Burgemeester Schneiders zal de rapportage 

van de VRK over de duinbrand toezenden. 

Afgedaan 

TCM115 11-5-

2017 

Burgemeester Schneiders zal de politie 

uitnodigingen voor een bijeenkomst om de 

raadsleden de gelegenheid te geven vragen te 

stellen over de rapportage geregistreerde 

misdrijven 

Afgedaan 

TCM117 11-5-

2017 

Wethouder Heijink zoekt uit wat de bezorg 

dekking is voor het Bloemendaals weekblad 

In gewijzigde 

vorm 

aangehouden 

TCM118 11-5-

2017 

Burgemeester Schneiders zegt toe dat in de 

definitieve rapportage over de duinbrand aan de 

raad een plan gevoegd zal worden over de manier 

waarop omgegaan wordt met het risico van een 

duinbrand die bij sterke westenwind en droogte 

overslaat naar woningen 

Afgedaan 

TCM119 15-6-

2017 

Wethouder Heijink zal schriftelijk uitleg geven 

over de arbeidsverhoudingen in de gemeente 

inzake het arbeid beschermrecht en de middelen 

die de gemeente ter beschikking heeft om de 

mobiliteit van de werknemers te bevorderen. 

Aangehouden 

TCM121 15-6-

2017 

Burgemeester Schneiders zegt toe dat er in 

september een beeldvormende avond komt over 

bluswerk en de beschikbare middelen.  

Aangehouden 

TCM127 14-9- Wethouder Heijink zegt toe in overleg te treden Aanhouden 
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2017 met het bestuur van het Openluchttheater 

Caprera over een plan van aanpak om de parkeer 

en geluidsoverlast problematiek te verminderen. 

De wethouder zal van dit overleg een schriftelijk 

verslag aan de commissie en raad sturen. 

TCM128 14-9-

2017 

Wethouder Heijink zal een overzicht maken van 

de verbouwingsplannen voor het restaurant van 

Openluchttheater Caprera medio 2019. De 

wethouder zal de commissie en de raad dit 

toezenden. 

Aangehouden 

TCM129 14-9-

2017 

Naar aanleiding van de subsidie archeologisch 

onderzoek Aelbertsberg. Wethouder Heijink zal de 

raad schriftelijk informeren wat er gaat gebeuren 

en wat de kosten zijn wanneer er een 

archeologische vondst gedaan wordt onder het 

kunstgrasveld van de Hockeyclub Bloemendaal. 

Aangehouden 

TCM131 14-9-

2017 

Uit de rondvraag kwam een vraag over de 

strandfeesten en het actuele bestemmingsplan. 

Wethouder Heijink zal de uitkomsten van de 

inventarisatie na het strandseizoen schriftelijk aan 

de commissie en de raad sturen 

Aangehouden 

TCM132 19-10-

2017 

Wethouder Van Rijnberk zegt toe schriftelijk een 

notitie aan de raad te sturen over de controle op 

het Sociaal Domein. De doeltreffende en 

doelmatigheid van de uitgaven zal in deze notitie 

opgenomen worden. Collegebrief (2017022786) 

Afgedaan 

TCM133 19-10-

2017 

Wethouder Heijink zegt toe de sportnota voor het 

eind van het jaar aan de raad te zenden en 

geagendeerd kan worden voor de raad van 

december 

Aangehouden 

TCM134 19-10-

2017 

Wethouder Heijink zegt toe dat het plan van 

aanpak voor aanpassing van de raadszaal voor 

het kerstreces aan de raad gestuurd te hebben. 

Collegebrief (2017015848) 

Afgedaan 

TCM135 7-12-

2017 

Wethouder Heijink zal een brief aan de raad 

sturen of de gemeentelijke basisadministratie op 

orde is. 

Aangehouden 

TCM136 7-12-

2017 

Wethouder Heijink zegt toe met een ontwerp naar 

de Raad te komen om de raadzaal aan te passen 

Aangehouden 

TCM137 7-12-

2017 

Wethouder Heijink zegt toe een brief aan de Raad 

te sturen met de acties die ondernomen zijn nav 

het rappport van de werkgroep toegankelijkheid 

gemeentehuis. De wethouder zal in deze brief ook 

een nieuw voorstel presenteren met acties naar 

Aangehouden 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C4-UItwerking-TCM132-controle-op-sociaal-domein-2017022786.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/Beantwoording-TCM-103-vragen-werkgroep-Toegakelijkheid-gementehuis-2017015848.pdf
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aanleiding van het rapport. 

TCM138 14-12-

2017 

Wethouder Kruijswijk zegt toe de Raad een brief 

te sturen voor 21 december met in hoofdlijnen de 

redenen voor de kostenstijging ophalen en 

verwerken afvalstoffen Collegebrief (2017024382) 

Afgedaan 

TCM139 14-12-

2017 

Wethouder Heijink informeert de commissie dat 

bij de uitvoering van het baggerbeleid van 2012 is 

er dieper gebaggerd dan toegestaan. Hierdoor is 

er een overschrijding opgetreden van de 

toegestane hoeveelheid bagger.  

Wethouder Kruijswijk zal een feitenrelaas aan de 

Raad sturen en de te betalen claim van   € 
321.000,- daarin toelichten ((2017024072)) 

Afgedaan 

TCM140 14-12-

2017 

Wethouder Heijink zegt toe schriftelijk aan de 

raad een update van het 3 jaar geleden 

uitgevoerde regionale onderzoek inzake de 

grondwater problematiek in Overveen toe te 

zenden. 

Aangehouden 

TCM141 18-01-

2018 

Burgemeester Roest zegt toe een onderzoek te 

starten naar de mogelijkheid om in alle 

gemeentelijke gebouwen brand- en koolmonoxide 

melders aan te brengen en zal de raad schriftelijk 

informeren. 

Nieuwe 

toezegging 

TCM142 18-01-

2018 

Wethouder Kruijswijk zegt toe jaarlijkse 

voortgang rapportage van informatiebeleid plus 

de review maart 2018 aan de Raad te sturen. 

Nieuwe 

toezegging 

TCM143 18-01-

2018 

Wethouder Kruijswijk zegt toe de interne 

werkinstructie archief aan de Raad toe te zenden. 

Nieuwe 

toezegging 

TCM144 18-01-

2018 

Wethouder Heijink zegt toe een antwoord aan de 

raad te sturen over de connectie tussen de 

toename van mishandeling en drugsoverlast 

enerzijds en strandfeesten anderzijds. 

Nieuwe 

toezegging 

TCM145 18-01-

2018 

Wethouder Kruijswijk stuurt na dinsdag 23 

januari een brief met de stand van zaken inzake 

de uitspraak baggerwerkzaamheden aan de raad. 

Nieuwe 

toezegging 

 

5a/5b de reactie van de brandweercommandant op de toezeggingen op TCM118 en 

TCM121 

De brandweercommandant geeft een reactie op de toezeggingen en beantwoord diverse vragen 

van de commissieleden 

De heer Boeijink verzoekt de burgermeester een onderzoek te starten naar de mogelijkheid om 

in alle gemeentelijke gebouwen brandmelders aan te brengen. Mevrouw Roos voegt daar aan 

toe om ook koolmonoxidemelders in dit onderzoek mee te nemen. 
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Burgemeester Roest zegt toe een onderzoek te starten naar de mogelijkheid om in alle 

gemeentelijke gebouwen brand- en koolmonoxide melders aan te brengen en zal de raad 

schriftelijk informeren       TCM141 

De voorzitter bedankt de brandweercommandant voor zijn aanwezigheid in de commissie 

Meningsvorming 

 

6. Aanschaf reddingsboot Vrijwillige Bloemendaalse Reddingsbrigade ter vervanging 

van de oude reddingsboot en toebehoren uit/vanaf 2005. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerpunt voor de raadsvergadering van 

1 februari 2018 kan worden geagendeerd. 

 

7. Overheveling budgetten van boekjaar 2017 naar 2018 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerpunt voor de raadsvergadering van 

1 februari 2018 kan worden geagendeerd. 

 

8. Voorgenomen verkoop kavel gemeentegrond nabij Joost Banckertlaan 5 te 

Bennebroek 

Het College heeft besloten dat het stuk nog niet rijp voor bespreking in de commissie is. Er is 

nog geen overeenstemming over de prijs en de verkoop. De voorzitter concludeert dat de 

commissie akkoord is dat dit agendapunt deze avond niet besproken wordt. De Het 

agendapunt wordt van de agenda afgehaald. Het stuk  wordt teruggeven aan het College. 

 

Informatie en oriëntatie 

 

9. A1 Rapport Samenwerking naar aanleiding van onderzoek ambtelijke 

samenwerking gemeente Heemstede en gemeente Bloemendaal 

De commissieleden voeren het woord en stellen de diverse vragen. De burgemeester 

reageert. 

 

10. C20 Onderzoek Gateway Review naar ICT 

Het punt is op de agenda geplaatst op verzoek van de fractie LB. De heer Heukels licht het 

verzoek toe. De commissieleden voeren het woord en stellen diverse vragen. Wethouder 

Kruijswijk zegt toe jaarlijkse voortgang rapportage van informatiebeleid plus de review 

maart 2018 aan de Raad te sturen     TCM 142 

 

11. C22 Beantwoording Artikel RvO 40 vragen HvB Archiefwet 

Mevrouw Roos ligt haar motivering toe en stelt de diverse vragen. De wethouder reageert. 

Wethouder Kruijswijk zegt toe de interne werkinstructie archief aan de Raad toe te zenden.

          TCM143 

 

12. Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

Het College heeft geen mededelingen 

 

13. Mededelingen Auditcommissie 

De heer Koster (lid van de Auditcommissie) vertelt dat er op 25 januari aanstaande een 

vergadering van de auditcommissie plaatsvindt. 
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14. Mededelingen College van B&W 

Geen mededelingen vanuit het College 

 

15. Rondvraag 

De heer Koster vragen twee vragen. 

vraag 1 strand mishandeling en drugsoverlast 

Ik het overzicht van misdrijven en incidenten zien we een zorgwekkende toename van 

mishandeling en drugsoverlast. Ik kan het zo niet plaatsen. Is dit wellicht samenhangend 

met de strandfeesten?. 

Wethouder Heijink zegt toe een antwoord aan de raad te sturen over de connectie tussen de 

toename van mishandeling en drugsoverlast enerzijds en strandfeesten anderzijds.TCM144 

 

vraag 2 beleidsregels regulier exploitatie strandpaviljoens 

Bij het Griffiebericht van 5 januari ontvingen we de vaststelling van de beleidsregels 

‘reguliere exploitatie strandpaviljoens’. Dit naar aanleiding van het debat hierover in de 

commissie Bestuur en Middelen op 7 december. In de brief hierover wordt gesteld dat 2018 

een overgangsjaar is. Zoals eerder besproken is dit in afwijking van de vastgestelde kaders. 

Graag vraag ik toelichting hierop alsmede hoe voorkomen wordt dat na 2018 wederom 

afgeweken zal worden. Wethouder Heijink reageert op de vraag. 

 

Mevrouw Roos stelt twee vragen 

Baggerwerkzaamheden 

Wanneer heeft de RVA uitspraak gedaan in de kwestie baggerwerk?  

Hoeveel bedroegen de advocaatkosten in deze procedure? 

Gaat u in beroep en zo ja waarom? 

U schrijft over verhalen van kosten: wat gaat u verhalen op welke partij? 

Wethouder Kruijswijk stuurt na dinsdag 23 januari een brief met de stand van zaken inzake 

de uitspraak baggerwerkzaamheden aan de raad.   TCM145 

 

De egels in winterslaap rond de Meerwijkvijver. 

Wethouder Kruijswijk reageert. 

 

16. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 23:14 uur 

 

Overveen, januari 2018 

De voorzitter van de raadscommissie Bestuur en Middelen 

H.A.L. Schell 


